

التاريخ: ٢٧ مارس ٢٠٢٣

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين
تحية طيبة وبعد،،،

المرشحين لعضوية مجلس الإدارة:-

م	اسم عضو مجلس الإدارة	صفة التمثيل
١	الفاضل / ملهم بن بشير الجرف	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
٢	الفاضل / سعود بن أحمد النهاري	غير تنفيذي ومستقل ومساهم
٣	الشيخ / أيمن بن أحمد الحوسني	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
٤	السيد / زكي بن هلال البوسعيدي	غير تنفيذي وغير مستقل وغير مساهم
٥	المهندس / مطر بن سيف المعمرى	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
٦	المهندس / عاطف بن سعيد السيابي	غير تنفيذي وغير مستقل وغير مساهم
٧	الفاضل / مسلم بن محمد البرعمي	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
٨	الشيخ / خالد بن عبدالله الخليلى	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
٩	الفاضل / إبراهيم بن سعيد العيسري	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
١٠	الفاضل / إسحاق بن زايد المعولي	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
١١	الفاضل / خالد بن محمد الشنفرى	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
١٢	الفاضل / ماجد بن عبدالرزاق البلوشي	غير تنفيذي ومستقل و مساهم
١٣	الفاضل / خالد بن طالب الحسنى	غير تنفيذي ومستقل وغير مساهم
١٤	الفاضل جمال بن عبدالعزيز البلوشي	غير تنفيذي ومستقل و مساهم



	Name of Board Member	Type of Representation
1	Mulham bin Basheer Al-Jarf	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
2	Saud bin Ahmed Al-Nahari	Non-Executive, Independent, shareholder
3	Sheikh Aimen bin Ahmed Al Hosni	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
4	Sayyid. Zaki bin Hilal Al-Busaidi	Non-Executive, Non-independent, Non-shareholder
5	Eng. Matar bin Saif Al-Mamari	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
6	Eng. Atif bin Said Al-Siyabi	Non-Executive, Non-independent, Non-shareholder
7	Musallam bin Mohammed Al-Barami	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
8	Sheikh. Khalid bin Abdullah AlKhalili	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
9	Ibrahim bin Said Al-Eisry	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
10	Ishaq Bin Zaid Al-Mawali	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
11	Khalid Bin Mohamed Al-Shanfari	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
12	Majid Bin Abdulraziq Al-Balushi	Non-Executive, Independent, shareholder
13	Khalid Bin Talib Al-Hasani	Non-Executive, Independent, Non-shareholder
14	Jamal bin Abdulaziz Al Balushi	Non-Executive, Independent, shareholder

الفاضل / ملهم بن بشير الجرف. يتمتع بخبرة تزيد عن ٢٥ عاماً في مجال الأعمال التجارية والمالية الدولية، ويشغل حالياً منصب نائب رئيس جهاز الاستثمار العماني للاستثمارات. عمل في وظيفة نائب الرئيس التنفيذي لشركة النفط العمانية ش.م.ع.م قبل انضمامه إلى جهاز الاستثمار العماني (الصندوق الاحتياطي العام للدولة سابقاً)، وقبل ذلك عمل في وزارة النفط والغاز (وزارة الطاقة و المعادن حالياً) وشركة الغاز العمانية ش.م.ع.م، وكما عمل أيضاً في الهيئة العامة للمواصلات السلوكية واللاسلكية (عمانتل حالياً). حاصل على شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال في تخصص إدارة الأعمال الدولية من جامعة Marymount University، ومحام قانوني مسجل في نقابة المحامين في إنجلترا وويلز.

الفاضل / سعود بن أحمد النهاري. شغل منصب الرئيس التنفيذي لمؤسسة خدمات الموانئ ش.م.ع.ع ، ويحمل مؤهل دبلوم عالي في إدارة الموانئ، وهو نائب رئيس مجلس الإدارة في الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش.م.ع.ع، وعضو مجلس الإدارة ورئيس لجنة الاستثمار بغرفة تجارة وصناعة عمان، عضو سابق في مجلس إدارة صندوق أوبار للأسواق الخليجية (Ubar GCC Fund). كما يتمتع بخبرة إدارية واسعة وهو على اطلاع بنظم حوكمة الشركات وعضو مجلس ادارة مرخص من الهيئة العامة لسوق المال.

الشيخ / أيمن بن أحمد الحوسني. يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمطارات عمان، يحمل شهادة البكالوريوس في العلوم السياسية وشهادة الماجستير في الإدارة العامة، وهو رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع، كما انتخب من قبل الجمعية العمومية لمجلس المطارات العالمي ACI World ليكون رئيساً لمجلس إدارة المجلس العالمي للمطارات لدورة المجلس (٢٠٢٢-٢٠٢٤).

السيد / زكي بن هلال البوسعيدي. شغل منصب الرئيس التنفيذي لمعهد الإدارة العامة ولديه خبرة طويلة في نظم إدارة الجودة ودراسة الهياكل التنظيمية ونظم إدارة الموارد البشرية، وهو عضو مجلس إدارة في إحدى شركات التأمين المساهمة العامة. حاصل على درجة الماجستير في الإدارة العامة من جامعة إكستر بالمملكة المتحدة.

المهندس / مطر بن سيف المعمري. عمل في مجال الاتصالات وتقنية المعلومات منذ عام ١٩٨٩م، شارك في عدة لجان حكومية في هذا المجال، حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة لنكولن البريطانية وبكالوريوس في الهندسة الكهربائية والالكترونية من جامعة وايدنر الامريكية.

المهندس / عاطف بن سعيد السيابي. يشغل منصب رئيس إدارة المعلومات في جهاز الاستثمار العماني، يمتد سجله العملي لأكثر من ١٩ عامًا قضاها في مجال تقنية المعلومات وتحول الأعمال، ولديه خبرة عملية تراكمية تتمثل في قيادة الحلول التكنولوجية المبتكرة ونظم المعلومات، وتحويل العمليات التجارية والدفع بها نحو التقدم التكنولوجي. له اسهامات عديدة في مجال الاستثمار في قطاع تكنولوجيا المعلومات والاتصالات من خلال توليه العديد من المهام، كما ساهم في وضع استراتيجيات شاملة للعديد من مشاريع تكنولوجيا المعلومات والاتصالات على المستوى الوطني. حاصل على شهادة البكالوريوس في هندسة أجهزة الكمبيوتر والشبكات (مع مرتبة الشرف) من جامعة كوفنتري بالمملكة المتحدة وشهادة الماجستير من جامعة فرانكلين، وحاصل على شهادة القيادة المهنية من معهد HEC بباريس (فرنسا).

الفاضل / مسلم بن محمد البرعمي. يشغل منصب مدير ضمان الجودة بجهاز الاستثمار العماني، عمل سابقاً مديراً لدائرة البيانات وتقارير الإستثمارات بوزارة المالية، وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في العلوم المالية من كلية الاقتصاد والعلوم السياسية بجامعة السلطان قابوس، إضافة إلى شهادة IC3 الدولية في الإنترنت وعلوم الحاسوب، ودبلوم في المحاسبة الدولية معتمدة من هولندا، ويمتلك خبرة واسعة في مجال التحليل المالي وإعداد الموازنات، والخطط الإستراتيجية لإستثمارات الشركات بالإضافة إلى المشاركة في بعض مجالس إدارة الشركات الحكومية واللجان.

الشيخ / خالد بن عبدالله الخليلي. حاصل على شهادة البكالوريوس في تخصص الهندسة المدنية من معهد فلوريدا للتكنولوجيا بالولايات المتحدة الأمريكية. بدء العمل مبكراً في قطاع الإنشاءات والعقارات، عمل سابقاً في مناصب إدارية عليا مختلفة وكان مسؤولاً عن تطوير العديد من المشاريع العقارية في مختلف القطاعات الحكومية والسياحية والصحية والتجارية والسكنية بقيمة إجمالية تتجاوز ٥٠٠ مليون دولار. بالإضافة إلى مسؤولياته في مجموعة أفلاج، كما يشارك بنشاط من خلال شغله لمناصب إدارية في قطاعات مختلفة منها الإدارية والمالية والتأمين والاتصالات. وهو رئيس مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع.ع ورئيس مجلس إدارة الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ع.ع وكذلك نائب رئيس مجلس الإدارة وعضو اللجنة التنفيذية للشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع، ومؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة سمائل للتطوير ش.م.ع.م.



الفاضل / إبراهيم بن سعيد العيسري. يشغل منصب مدير عام الأسهم الخاصة بجهاز الاستثمار العماني، لديه خبرة عملية تمتد لأكثر من ١٨ عاماً في قطاعات متنوعة منها قطاع الاتصالات والنفط والغاز والاستثمارات المالية، كما أنه حاصل على درجة الماجستير في العلوم المالية من جامعة أكسفورد وهو عضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين.

الفاضل / إسحاق بن زايد المعولي. يشغل منصب مدير الاستثمار في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية، وهو حاصل على شهادة الماجستير في المالية، وهو عضو مجلس إدارة لكل من بنك نزوى ش.م.ع.ع و شركة شل للتسويق ش.م.ع.ع وشركة اسمنت عمان ش.م.ع.ع، أيضاً عضو مجلس إدارة الشركة العمانية لتنمية الاستثمارات الوطنية ش.م.ع.م.

الفاضل / خالد بن محمد الشنفرى. حاصل على شهادة بكالوريوس في علوم الهندسة الكهربائية والإلكترونية لديه خبرة تزيد عن ٢٠ سنة من العمل في القطاع الخاص والحكومي، ولديه مهارات متعددة في مجال الحاسب الآلي والهندسة والمالية والإدارة. حاصل على عدة شهادات لدورات قصيرة في مختلف المجالات من جامعات مختلفة.

الفاضل / ماجد بن عبدالرزاق البلوشي. يشغل منصب رئيس قسم التدقيق الداخلي ومستشار في مجال الحوكمة وإدارة المخاطر في شركة رؤية الشباب وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في إدارة المنشآت وكذلك شهادة الماجستير. لديه خبرة عملية تمتد لأكثر من ١٤ سنة في مجالات مختلفة. عمل في مجال العمليات بوحدة المعرفة بمسقط لمدة ٧ سنوات، ولديه خبرة تمتد لأكثر من ٨ سنوات في مجال التدقيق الداخلي والرقابة والحوكمة وإدارة المخاطر.

الفاضل / خالد بن طالب الحسني. حاصل على شهادة الماجستير في إدارة التدقيق والاستشارات ٢٠٠٥م، وشهادة البكالوريوس في المحاسبة في العام ١٩٩٦م، أيضاً يحمل شهادة مهنية في التدقيق الداخلي CIA حاصل عليها في ٢٠٠٤م. ولديه خبرات عملية متنوعة تمتد لأكثر من ٢٦ عاماً في مجال الادارة المالية والاستثمار والتدقيق.

الفاضل / جمال بن عبدالعزيز البلوشي. يحمل شهادة الدبلوم العام ولديه خبرات في مجال الإدارة تمتد لأكثر من ١٩ سنة في القطاع العام، كما لديه معرفة عامة بتطبيقات الحاسب الآلي وتطبيقات الانترنت.

Mulham Bin Basheer Al-Jarf is having more than 25 years commercial experience in international business and finance, Mulham is currently Deputy President for Investment at Oman Investment Authority. He was previously Deputy CEO of Oman Oil Company SAOC and earlier with the Ministry of Oil & Gas (Now, Ministry of Energy and Minerals), Oman Gas Company SAOC, and he also worked at General Telecommunications Organization- GTO (Now, Omantel). He holds a Bachelor of Business Administration in International Business from Marymount University and a qualified Barrister at Law of the Bar of England and Wales.

Saud bin Ahmed Al-Nahari was the Chief Executive Officer of Port Services Corporation SAOG. He holds a Post-graduate Diploma in Port Management. He is the Deputy Chairman in Oman United Insurance Co. SAOG. he is board member and Chairman of the Investment Committee in Oman Chamber of Commerce & Industry. he was board member in Ubhar GCC Fund. He has extensive management experience and is familiar with corporate governance systems and a board member licensed by the Capital Market Authority.

Sheikh Aimen bin Ahmed Al Hosni is the Chief Executive Officer of Oman Airports. He holds a Bachelor Degree in Political Science and a Master's Degree in Public Administration. He is the Chairman of Oman National Engineering & Investment Company SAOG. The World Governing Board of the Airports Council International named him the President of the Council for the period 2022-2024.

Sayyid Zaki bin Hilal Al-Busaidi held the position of CEO of the Institute of Public Administration. He has vast experience in quality management systems, organizational structures and human resource management. He holds a Master Degree in Public Administration from the University of Exeter, United Kingdom. He is a board member of an insurance joint public stock company.

Eng. Matar bin Saif Al-Mamari was working in the field of telecommunications and information technology since 1989 and participated in several government committees in the same field. He holds a Master's Degree in Business Administration from the University of Lincoln and Bachelor's Degree in Electrical and Electronic Engineering from Widener University of USA.

Eng. Atif bin Said Al-Siyabi is the Chief Information Management at the Oman Investment Authority (OIA) in the Sultanate of Oman. His track record extends to more than 19 years in Information Technology and business transformation. His experiences vary from hands-on experience leading innovative technology solutions and system operations to transforming business operations and driving technological advancements. He is involved in various investment initiatives in the ICT sector, where he has been leading numerous assignments, devising comprehensive strategies, and delivering several ICT projects at the national level. He earned a Bachelor of Engineering in Computer Hardware and Networking Technology (Hons) from Coventry University and a Master of Business Administration from Franklin University. He also attained Professional Leadership Development Certificate from HEC Paris.

Musallam bin Mohammed Al-Barami is the Quality Assurance Manager at Oman Investment Authority in the Sultanate of Oman. He was Manager of Investment Reports & Data at the Ministry of Finance. He holds a Bachelor Degree in Financial Science from The Sultan Qaboos University. Further has IC3 International Certificate in Internet and Computer Science, and a Diploma in International Accounting from the Netherlands. He has extensive experience in financial analysis, budgeting, strategic investment and international financial reporting standards. He also represents the Government on the boards and committees of some government companies.

Sheikh Khalid bin Abdullah Al-Khalili holds a Bachelor's degree in civil engineering from the Florida Institute of Technology in the United States of America. He has an early career focused on construction and real estate having previously held various Senior Management positions. He has been responsible for the development of several real estate projects in various sectors; Government, Tourism, Health, Commercial and Residential with a net total value exceeding \$500m. In addition to his responsibilities in Aflag Group, he actively participates through holding management positions in various sectors such as administration,

financial, insurance and communications sectors. He is actively involved through his directorships in Finance, Insurance Telecoms .He chairs the Board of Directors of Bank Nizwa SAOG, Al Ahlia Insurance SAOG. Deputy Chairman & member of the Executive Committee – OMINVEST (Oman International Development & Investment Company SAOG). Founder & Chairman – Sumail Development Company SAOC.

Ibrahim bin Said Al-Eisry is the general manager of private equity at Oman Investment Authority in the Sultanate of Oman. He has more than 18 years of practical experience in a variety of sectors, including the telecommunications sector, oil and gas, and financial investments. He also holds a master's degree in financial sciences from Oxford University and is a member of the Association of Certified Public Accountants.

Ishaq bin Zayed Al Maawali is the Investment Manager at the Public Authority for Social Insurance. He holds Master Degree in Finance. He is a Board Member of Bank Nizwa SAOG, Shell Marketing Company SAOG, Oman Cement Company SAOG, and a Board Member of Oman National Investments Development Company SAOC.

Khalid bin Mohammed Al-Shanfari holds Bachelor degree of Science in Electrical and Electronic Engineering and has more than 20 years of experience in the private and public sectors, and has multiple skills in the field of computers, engineering, finance and management. He holds several certificates for short courses in various fields from different universities.

Majid bin Abdul Razzaq Al Balushi is the Head of the Internal Audit Department and advisor for Governance and Risk Management at Youth Vision Company. He holds Bachelor degree in Facility Management and a Master's degree. He has more than 14 years of experience in various fields. He has worked in the field of operations at Knowledge Oasis in Muscat for 7 years. He has more than 8 years of experience in the field of internal audit control, governance and risk management.

Khalid bin Talib Al-Hasani holds Master degree in Audit and Consulting Management in 2005, a Bachelor degree in Accounting in the year 1996, and a Professional Certificate in Internal Auditing (CIA) in 2004. He has more than 26 years of experience in financial management, investment and auditing.

Jamal bin Abdulaziz Al Balushi holds a general diploma and has more than 19 years of experience in the field of management in the public sector, as well as a general knowledge of computer applications and Internet applications.


أمانة سر الشركة / 5

